
 

 

Portefeuillehoudersoverleg VVRE/ Madivosa van de Westfriese gemeenten 

Het portefeuillehoudersoverleg is geformaliseerd overleg tussen bestuurders van de Westfriese colleges met het 

doel tot uitwisseling van standpunten te komen en daarmee afstemming te bewerkstelligen op de diverse 

beleidsterreinen. In het portefeuillehoudersoverleg is geen sprake van formele besluitvorming. Het overleg kan 

leiden tot adviezen aan de afzonderlijke colleges van burgemeester en wethouders over regionale 

aangelegenheden, die ter zake besluiten kunnen nemen. Binnen de gemeenten gelden de normale 

besluitvormingsprocedures en regels voor openbaarheid.  

 

Conceptverslag gezamenlijk overleg pho Madivosa/VVRE 2 juli 2020 

Aanwezig: dhr. S. Broersma (voorzitter, Hoorn), dhr. D. te Grotenhuis , dhr. J. Broeders en mw. Y. Roos 

(Drechterland), dhr. E. Struijlaart, dhr. D. Luyckx en mw. Heutink (Enkhuizen), mw. K. Al Mobayed, mw.  M. van 

der Ven en dhr. A. Helling (Hoorn), mw. C. van de Pol en dhr. W. Bijman (Koggenland), mw. J. Fit, dhr. H. 

Nederpelt, dhr. D. Kuipers en mw. A. van Langen (Medemblik), dhr. B. Beemster en dhr. R. Tesselaar (Opmeer), 

dhr. B. Nootebos en dhr. N. Slagter (Stede Broec), mw. Y. Swiers en mw. D. Smink (secretariaat) 

Tevens aanwezig: dhr. J. Zwaan (Medemblik, gemeentesecretaris), dhr. M. van der Horst (projectleider), dhr. C. 

Roem (kwartiermaker) en mw. M. Botman (communicatie adviseur).  

Verhinderd: dhr. S. Bashara (Hoorn) 

 

 Agenda 

 

1. Opening 

 

De voorzitter opent de vergadering in Teams. 

 

2.  Pact Westfriesland  

Het inrichtingsplan geeft aan hoe wij organisatorisch invulling willen geven aan de uitvoering van het Pact van 

Westfriesland. Uitgangspunt hierbij is zoveel mogelijk vanuit de oude projectstructuren opereren waarbij uw rol als 

bestuurlijk opdrachtgever blijft met betrekking tot de afzonderlijke (deel)projecten.  

Nieuw is de rol van de regiocoördinator die ambtelijk over de integraliteit van het Pact waakt en fungeert als 

aanspreekpunt voor Pact gerelateerde onderwerpen voor de zeven afzonderlijke gemeenten en externe partners. Er 

zullen zich ongetwijfeld in het begin en tijdens het ontvouwen van dit inrichtingsplan doublures voordoen in 

informatiestromen en bestuurlijke overlap. De praktijk zal dit nader moeten uitwijzen en waar nodig vinden er 

aanpassingen plaats om processen efficiënter in te richten.  

 

Stukken: 

2a Voorstel gezamenlijk Madivosa/ VVRE Inrichtingsplan Pact  

2b Inrichtingsplan Pact van Westfriesland  

2c Bijlage Inrichtingsplan implementatie 

2d Communicatie strategie Pact van Westfriesland  

2e Aanbiedingsbrief ambtelijk opdrachtgevers  

 

> Voorstel: in te stemmen met inrichtingsplan en communicatiestrategie Pact van Westfriesland 7.1 

 

Opmerkingen: 

- Dhr. Zwaan leidt het inrichtingsplan in en geeft een toelichting. Het voorstel is om het inrichtingsplan voor  

 kennisgeving aan te nemen zodat er ruimte is om het inrichtingsplan aan te passen. 

- Dhr. Broersma licht toe dat de bestuurlijke kant nog ingewikkeld is en we het daar nog over moeten hebben.  

 Het gaat om de goede samenwerking tussen instellingen en bedrijven.  

- Dhr. Roem licht toe dat aan de huidige thema’s en projecten niets verandert. Nieuw is de rol  

van de regiocoördinator, die vooral een faciliterende rol gaat krijgen en ontzorgt. Het maatschappelijk 

middenveld is niet uit het oog. Er is een RvA (niet alleen maar WBG, onderwijs e.d. maar ook de agrarische 

sector). Twee instrumenten voor participatie (Pacttafel en Wij Westfriesland). Dit betreft geen nieuwe 

overlegorganen, maar instrumentaria die aangewend kunnen worden. Co creatie met het bedrijfsleven op 

themaniveau. In essentie verandert er qua bestuurlijke afstemming (Madivosa/VVRE/AHO’s) niets.  

De financiële onderbouwing blijft binnen het bestaand budget, met een kleine surplus. Daar waar het plan nog 

niet optimaal is, kan dat nog gefinetuned.  



 

 

- Dhr. Van der Horst voegt nog toe dat bij de financiën uitgegaan is van de bestaande structuur met de functies 

 en taken die daar liggen. De functies van de regio coordinator en communicatie is extra. Het regiotarief wordt  

 gehanteerd, volgens de regionale afspraken.  

- De portefeuillehouders geven aan positief te staan tegenover de rol van regiocoördinator. Waarbij aandacht  

 wordt gevraagd voor de voor rol, taken en bevoegdheden. 

- Mevr. Van der Ven vraagt of de constructie van het Madivosa / VVRE voldoende nu wordt meegenomen.  

 Dhr. Roem licht toe dat de constructie hetzelfde blijft, maar de kwaliteit van de stukken juist door de rol van de  

 regiocoördinator eerder zal toenemen. Dit is een meerwaarde voor de bestuurlijke besluitvorming. 

- De lobby zou meer uitgewerkt moeten, inhoudelijk zou het Madivosa / VVRE hier meer in rol in moeten spelen.  

 De lobby staat in de bijlage toegelicht. 

- Dhr. Helling geeft aan dat de samenwerking binnen Westfriesland over het algemeen prima is. Bovenregionaal 

 is dit anders, als voorbeeld wordt het woondocument en verkiezingspamflet genoemd. Dhr. Roem voegt  

 daaraan toe dat de regiocoördinator hier een belangrijk rol krijgt als linking pin voor de verbinding  

 bovenregionaal en ook de provincie. 

- Aandacht voor de samenwerking met de maatschappelijke organisaties en de verschillen in de systeemwereld. 

- Dhr. Nootebos staat positief tegenover de rol van de regiocoördinator, maar vraagt wel wat de 

 doorzettingsmacht is van de regiocoördinator. Dhr. Roem geeft aan dat in het plan is aangegeven dat er vanuit  

 de kring van de GS een ambtelijke opdrachtgever is, de regiocoördinator heeft vooral een faciliterende rol en  

 ontzorgt. 

- Dhr. Luyckx geeft mee dat de bestuurlijk kracht en verantwoordelijkheid bij het Madivosa en VVRE ligt. 

- Dhr. Nederpelt uit zijn complimenten voor het tussenresultaat. Hij geeft wel de waarschuwing af dat ambtelijk 

 de collega’s goed moeten worden meegenomen om zo draagv lak te creëren. Ook de capaciteit blijft een 

 belangrijk aandachtspunt. Dhr. Zwaan licht toe dat de doorzettingsmacht bij de individuele gemeenten ligt, die  

 zich aan voorkant moeten verbinden aan projecten met middelen en mensen. Dat komt niet bij de coordinator  

 te liggen. 

- Mevr. Van de Pol vraagt aandacht dat het Pact en de raden niet te ver verwijderd raken van elkaar. 

- De portefeuillehouders geven aan dat het plan ambtelijk is opgesteld en wat meer begrijpelijk zou kunnen. De  

 opstellers van het plan nemen de gedane suggesties te harte en zullen een vereenvoudigde versie gaan  

opstellen. In de uitwerking wordt ook een plan gemaakt voor het creëren van draagvlak en om dat goed te 

organiseren. 

- De voorzitter dankt de opstellers van het plan en voor de heldere toelichting. 

 

3.  Rondvraag 

 

Opmerkingen: 

-  

 

4. Sluiting. 

De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun komst en inbreng en sluit de vergadering. 


